



KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

Housemaster Donald Trump; Thou shalt not spread lies!!! Where is your lawyer Rudi Juliani now? Bye Bye Donald Trump, & wellcome in the hell!!!

1 Nachricht

KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

10. Januar 2024 um 23:46

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rtv.ru, info@allafrica.com, info@enterpriseliathuania.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, readers.representative@latimes.com, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendes.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmgruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, barros.licenca@mcta.gov.ao, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, info@ewnews.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebga@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, info@thebftonline.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acaastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hkex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, info@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePoIEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La_oso_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, infolaos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com,

editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tvcabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na, newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, Editor@newbusinessage.com, giz-niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, webmaster@samoanews.com, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu_falcon_insurance_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs

Dear Mr. Housemaster Trump,

where is your alleged guardian angel New York lawyer Rudi Juliani now? If you start comparing yourself to the worst mafiosi Al Capone, then you are indirectly admitting your criminal instincts. Just like you, he was unscrupulous and arrogant. In the end, his narcissistic streak got him nowhere because God's return coaches caught up with him. If you actually have more accusations than He does, then everyone can't possibly be wrong just because you want to see it differently.

Or are you now hoping that the Fox News host Tucker Carlson, who was kicked out of Fox News, will get you out of the deep hole, who previously wanted to present the storming of the Capitol on January 6, 2021 as never having happened? Then you, as a former president of the most powerful state in the world, are in no way better than the fascist king of fake news Media Control boss Karlheinz Kögel. You also have something in common with him, because the Aryan German blood connects you Anonymous Nazis. If Nikki Haley cooperates with me, the true Bitcoin magician Ptah Kidane, you won't even get the chance to hope for vice president if you escape prison. Maybe your new friend Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel can help you become mayor of Baden-Baden. There are also nice golf courses there. In Germany you are with your own kind. Nobody talks about it in Germany, you let your racial superiority be felt in the housing market. In Germany you can freely out yourself as an anonymous Nazi, and you don't have to bother with as many foreigners as in the USA. And if you get your prison sentence, you can be transferred to Germany, where the maximum length of sentence is 15 years. Doesn't that sound tempting to you?

How lucky for you that the strange death of your ex-wife and business partner due to the corona pandemic was never investigated in detail, because her statements in court would probably have landed you in prison back then. You got off lightly with a 350 million fine, because she certainly wouldn't have had the same courage to lie in court as you did. However, there are still the laws of the universe, which you have no choice but to grudgingly accept. And it is precisely these that will haunt you for eternity, even after you have died. After that, your soul belongs to me, just like Adolf Hitler, who begs me every day to set him free. He also always believed that nothing comes after death and that He can be whatever He wants. For you it will initially be unbearable to be my slave in hell, but I am the boss there, with the difference that I can change worlds. Only for my metaphysical task as Anubis do I change to the world of the dead so that I can learn the truth from you. And believe me, you will voluntarily tell me the truth about the strange death of your ex-wife.

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Housemaster Donald Trump; Du sollst keine Lügen verbreiten!! Wo ist denn jetzt Dein Anwalt Rudi Juliani? Bye Bye Donald Trump, & wellcome in the hell!!

Sehr geehrter Mr. Housemaster Trump,

wo ist denn jetzt Dein angeblicher Schutzengel New Yorker Anwalt Rudi Juliani? Wenn Du schon anfängst Dich mit dem schlimmsten Mafiosi Al Capone zu vergleichen, dann gibst Du doch indirekt Deine verbrecherischen Instinkte zu. Er war genau wie Du skrupellos und arrogant. Letztendlich haben Ihn Seine narzisstischen Ader auch nichts gebracht, weil die Gottesretourkutschen Ihn eingeholt haben. Wenn Du tatsächlich mehr Anklagen, als Er haben solltest, dann können doch unmöglich alle Unrecht haben, nur weil Du es anders sehen willst.

Oder erhoffst Du jetzt, dass der vom Fox News rausgeflogene Moderator Tucker Carlson aus dem tiefen Loch rausholt, der zuvor die Stürmung auf das Kapitol am 6. Januar 2021 als noch nie geschehen präsentieren wollte? Dann bist Du als ein ehemaliger Präsident der mächtigsten Staat der Welt keinesfalls besser, als der faschistische König der Fake News Media Control Boss Karlheinz Kögel. Auch mit Ihm hast Du eine Gemeinsamkeit, denn das arisch deutsche Blut verbindet Euch Anonymen Nazis. Sollte Nikki Haley mit mir, den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane kooperieren, dann bekommst Du noch nicht einmal die Chance auf Vizepräsident zu hoffen, falls Du dem Gefängnis entkommen solltest. Vielleicht kann Dir Dein neuer Freund Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel dabei helfen ein Bürgermeister in Baden-Baden zu werden. Dort gibt es auch schöne Golfplätze. In Deutschland bist Du mit Deinesgleichen. Keiner spricht in Deutschland drüber, Sie lassen Ihre Rassenüberlegenheit im Wohnungsmarkt spüren. In Deutschland kannst Du Dich frei als ein Anonymer Nazi outen, und musst keinesfalls mit so viele Ausländer wie in den USA ärgern. Und wenn Du Deine Gefängnisstrafe bekommst, dann kannst Du Dich nach Deutschland versetzen lassen, denn dort liegt die maximale Länge des Strafvollzugs bei 15 Jahre. Klingt das nicht verlockend für Dich?

Was für ein Glück für Dich, dass der seltsame Tod Deiner Ex Ehefrau und Geschäftspartnerin aufgrund von der Corona Pandemie nie genauer untersucht wurde, denn Ihre Aussagen im Gericht hätten Dich vermutlich damals schon ins Gefängnis gebracht. Mit 350 Millionen Strafgeld bist Du noch gut rausgekommen, denn Sie hätte bestimmt nicht den gleichen Mut zum Lügen vor dem Gericht wie Du gehabt. Allerdings gibt es noch die Gesetze des Universums, bei dem Du keine Chance hast, als sie widerwillig zu akzeptieren. Und genau die sind es, die Dich bis in die Ewigkeit verfolgen, selbst dann wenn Du gestorben bist. Danach gehört Deine Seele mir, genau wie bei Adolf Hitler, der täglich mich anfleht Ihn freizulassen. Er hat auch immer geglaubt, dass nichts nach dem Tod kommt, und Er sein kann, wie Er will. Für Dich wird es anfänglich unerträglich Sein mein Sklave in der Hölle zu sein, jedoch bin ich dort der Boss, nur mit dem Unterschied, dass ich die Welten wechseln kann. Nur für meine metaphysische Aufgabe als Anubis wechsele ich in die Welt der Toten, damit ich die Wahrheit von Dir selbst erfahre. Und glaube mir, Du wirst mir die Wahrheit über den seltsamen Tod Deiner Ex Ehefrau freiwillig verraten.

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-Oba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

In case of emergency, Bitcoin Ptah Kidane has the evidence of what the lies about Donald Trump's hypocrisy, because of January 6, 2021. He didn't do anything wrong!

Dear future President Nikki Haley,

In case of emergency, I have the evidence from my premature warning to Donald Trump, even before January 6, 2021, when I wrote to him via the Fox News email address that he should forgo the planned storming of the capitol because he has much more powerful evidence that reveals the truth to him. However, He has a narcissistic personality, which is why He could not bear His defeat at all. Therefore, He had no interest in stopping His angry mob and stubborn followers from storming the Capitol. As a sincere leader, it was his duty to prevent the attack on state property. I wrote to him earlier that the Biden administration would use the storming of the Capitol to his disadvantage before the 2024 presidential election begins. His statement that he did nothing wrong is therefore a lie because he added the word wrong to his sentence. More specifically, He has previously incited His Proud Boys to take back their state, by force if necessary. He has threatened this very often through His Proud Boys, and when He then got the Media Control Baden-Baden evidence through my information, and learned the plain truth of His defeat, then He did not bother to issue the order to retreat. That is why His statement that He did nothing wrong is incorrect. If so, the sentence should read He did nothing after inciting His stubborn followers and the angry mob.

Once you have decided on our cooperation, and you have announced it via the mainstream media, then you will receive this explosive evidence from me. Because I know that Fox News would never give out this data on its own initiative. In principle, I still have the evidence myself regarding my letters to Queen Elizabeth II, the return of the casket to China, and the beginning of my Bitcoin push magic. With my magic, you will not only achieve your goals, but also exceed them. However, if you decide against our cooperation, I will not bother to push you, as I did with Donald Trump recently. I have also warned him several times that he had better not take my support for granted, because I can also let him down.

With my magical support, you will take the lead by a landslide, just as He did before 2024, so that no one will think to question you because of your femininity. And please don't see me as your competitor in any way, because I'm not interested in politics or media hype. My mission from God is primarily to produce the gravity generating machine. I created the Bitcoin Push Magic myself just to be able to produce it and to help the economy, which was lagging behind at the time, out of a tight spot. And that, and much more, is what the Media Control Baden-Baden evidence

contains.

Yours sincerely

Your Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Im Notfall hat Bitcoin Ptah Kidane die Beweise, was das Lügen über Donald Trump's Scheinheiligkeit, wegen dem 6. Januar 2021. Von wegen, Er habe nichts falsch gemacht!

Sehr geehrte Frau zukünftige Präsidentin Nikki Haley,

für den Notfall habe ich die Beweise von meiner vorzeitigen Warnung an Donald Trump, noch vor dem 6. Januar 2021, als ich Ihm über der Fox News Emailadresse schrieb, Er solle auf die geplante Stürmung des Kapitals verzichten, weil Er viel mächtigere Beweise hat, die Ihm die Wahrheit offenbaren. Er hat jedoch eine narzisstische Persönlichkeit, weshalb Er Seine Niederlage keineswegs ertragen konnte. Darum hatte Er keinesfalls die Interesse, Sein wütendes Mob und die hartnäckigen Anhänger von der geplanten Stürmung auf das Kapitol abzuhalten. Als ein aufrichtiger Anführer war es seine Pflicht, den Angriff auf dem Staatseigentum zu verhindern. Ich schrieb Ihm noch zuvor dazu, dass die Biden's Regierung die Stürmung auf das Kapitol zu Seinem Nachteil nutzen würde, bevor die Präsidentschaftswahl 2024 beginnt. Seine Aussage, Er habe nichts falsch gemacht, ist somit gelogen, weil Er das Wort falsch in Seinem Satz dazugefügt hat. Genauer genommen hat Er zuvor Seine Proud Boys angestachelt, Sie sollen sich Ihren Staat zurückholen, wenn nötig auch mit Gewalt. Er hat dies sehr oft über Seine Proud Boys gedroht, und als Er dann die Media Control Baden-Baden Beweise durch meine Informationen bekam, und die reine Wahrheit Seiner Niederlage erfuhr, dann hat Er sich keine Mühe gemacht, den Rückzugsbefehl auszusprechen. Darum ist Seine Aussage, Er habe nichts falsch gemacht, fehlerhaft. Wenn dann müsste der Satz heißen, Er habe nichts gemacht, nachdem Er Seine hartnäckigen Anhänger und dem wütenden Mob angestachelt hatte.

Sobald Sie sich für unsere Kooperation entschieden haben, und diese Sie über den Mainstream Medien bekanntgegeben haben, dann erhalten Sie diese brisante Beweise von mir. Denn ich weiß, dass Fox News niemals von sich aus diese Daten rausgeben würde. Im Prinzip habe ich selbst noch die Beweise, was meine Briefe an der Queen Elisabeth II, die Rückkehr der Schatulle nach China, und den Anfang meiner Bitcoin Push Magie angeht. Mit meiner Magie werden Sie keinesfalls nur Ihre gesteckten Ziele erreichen, sondern sie auch übertreffen. Sollten Sie sich jedoch gegen unserer Kooperation entscheiden, dann werden ich mir keine Mühe machen Sie zu pushen, sowie ich das zuletzt mit Donald Trump gemacht habe. Ich habe Ihn ebenfalls mehrfach gewarnt, Er solle besser meine Unterstützung als keine Selbstverständlichkeit sehen, denn ich kann Ihn auch fallen lassen.

Mit meiner magischen Unterstützung werden Sie, genau wie Er vor dem Jahr 2024 haushoch geführt hatte, die haushoch Führung übernehmen, so dass keiner auf die Idee kommt, Sie wegen Ihrer Weiblichkeit in Frage zu stellen. Und bitte sehen Sie mich keinesfalls als Ihr Konkurrent, denn ich interessiere mich weder für die Politik, noch für den Medienrummel. Mein Gottes Auftrag ist vorrangig nur die Gravitätserzeugungsmaschine herzustellen. Nur um Sie herstellen zu können, und der damals hinterher hinkenden Wirtschaft aus der Klemme zu helfen, habe ich die Bitcoin Push Magie selbst ins Leben gerufen. Und genau das, und noch sehr viel mehr beinhalten die Media Control Baden-Baden Beweise.

Mit freundlichen Grüßen

Ihr Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>